
 

 

 

 

Motion nr: 11 
 
 
Avsändare: Stockholms Friidrottsförbund  
 
Styrelsens yttrande över Idrottslyftsmedel till tävlingsfunktionärsutbildningar 
 

Motionärernas förslag:  
 
Att Svenska Friidrottsförbundets förbundsårsmöte 2019 beslutar att Idrottslyftmedel ska ställas till 
förfogande för att subventionera föreningarnas kursavgifter till distriktens 
tävlingsfunktionärsutbildningar. 
 

 
Förbundsstyrelsen föreslår: 
att förbundsårsmötet ska anse motionen besvarad. 
 
Förbundsstyrelsens utlåtande:  
Förbundsstyrelsen delar uppfattningen att det är av väsentlig betydelse för friidrottens framtid att vi 
lyckas attrahera deltagare till tävlingsfunktionärsutbildningar. Det vore olyckligt om höga kursavgifter 
minskade attraktionskraften för utbildningarna och vi kan därmed konstatera att möjligheter för 
eventuell subvention behöver ses över. 
 
Under 2016 fick alla specialidrottsförbund (SF) i uppdrag från Riksidrottsförbundet (RF) att kartlägga 
och analysera sina barn- och ungdomsverksamheter. Detta arbete resulterade i en utvecklingsplan 
som vi som förbund har att förhålla oss till under perioden 2017-2019. Idrottslyftet är knutet till 
denna utvecklingsplan. För att vi som SF ska kunna justera en befintlig utvecklingsplan krävs ett 
godkännande från RF. Efter Riksidrottsmötet som arrangeras i maj vet vi vilka riktlinjer som vi har att 
förhålla oss till från och med år 2020 och framåt. Eftersom Idrottslyftet är inne på sitt sista år och en 
ny utvecklingsplan ska antas från och med 2020 skulle idrottslyftsmedel bli en mycket kortsiktig 
lösning på problemet.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 


